
Raadadviescommissie Welzijn
(17549\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : dinsdag 24 juni 2014
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), de heer G.J. van Weelden (raadslid SGP), de
heer H.P. van Tuijl (burgercommissielid SGP), de heer C.F. van Wendel de Joode
(raadslid VN), de heer P.A.J. van Zoest (burgercommissielid VN), mevrouw P. van
Kuilenburg (raadslid GBN), mwvrouw T.G.W. van der Markt (burgercommissielid
GBN), de heer S.L.T.A.J. Nouwens (raadslid VVD), mevrouw W.H. Hooijer-Horstman
(burgercommissielid VVD), de heer A.C. Hakkert (raadslid CDA), mevrouw P.M.
Scheffers-van Vuuren (burgercommissielid CDA), de heer R. van de Wardt (raadslid
PvdA), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer drs. J. Krook (wethouder) en
de heer J. Andriesse (wethouder).

Afwezig : mevrouw I.H.C. Winsser (burgercommissielid PvdA).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

4. Presentaties

4.1 Stichting Welzijn Neerijnen: presentatie over het doel en de activiteiten van de 
stichting door mevrouw F. Broeders en mevrouw M. Van Eijndhoven

5. Besluitenlijst van de vergadering van 13 mei 2014, inclusief Lijst van toezeggingen 
m.b.t. de raadadviescommissie Welzijn

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

6. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor wat betreft de raadadviescommissie Welzijn als 
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

1



Raadadviescommissie Welzijn
7. Stukken ter advisering

7.1 Voorstel tot instemming met het Rekenkamerrapport "subsidiebeleid gemeente 
Neerijnen" (2014-05-17860)

Raadsbesluit:
a) instemmen met het rapport "Subsidiebeleid in Neerijnen"van de 

Rekenkamercommissie gemeente Neerijnen;
b) de genoemde conclusies te onderschrijven;
c) de aanbevelingen over te nemen en het college van burgemeester en 

wethouders op te roepen om voor het einde van dit jaar de aanbevelingen 
mee te nemen bij het opstellen van nieuwe kaders voor het subsidiebeleid en 
die aan uw raad ter besluitvorming voor te leggen en

d) het college van burgemeester en wethouders opdragen om in het eerste 
kwartaal van 2016 een evaluatie te houden over de effectuering van deze 
aanbevelingen over het jaar 2015 en die bevindingen te delen met uw 
gemeenteraad.

Toezegging

De heer Van Wendel de Joode vraagt de wethouder om met een startnotitie te 
komen, waarbij de raad kan meedenken over het te ontwikkelen beleid en daar 
inhoudelijk richting aan kan meegeven.
De commissieleden verzoeken unaniem om het raadsbesluit aan te passen op dit 
verzoek aan de wethouder en de gevraagde kaderstellende notitie vooraf te laten gaan
door een startnotitie (Actie raadsgriffier).
Wethouder Andriesse zal een startnotitie laten opstellen en die in de raadcyclus van 
november 2014 laten agenderen. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.2 Voorstel tot instemming met de Nota solidariteit transities Jeugdzorg en AWBZ/Wmo
(2014-05-13997)

Raadsbesluit:
a) vaststellen van de Nota solidariteit transities Wmo en Jeugd: risicodeling 

tussen gemeenten in de Regio Rivierenland en
b) burgemeester en wethouders opdragen in gezamenlijkheid met de nadere 

regiogemeenten de nota verder uit te werken en de raad daarover te 
informeren.

____________________________
In de nota genoemde Beslispunten:

1. voor het model van risicodeling kiezen voor "een bewuste mix", zodat per 
zorgproduct het meest passende model kan worden toegepast;

2. een hoog risicoprofiel toekennen aan zorgproducten met als kenmerken: hoge 
mate van onvoorspelbaarheid, hoge kosten en lage en/of sterk flucturerende 
frequentie;

3. voor zorgproducten met een hoog risicoprofiel kiezen voor:
◦ het delen van financiele risico's en beschikbare capaciteit tussen de 10 

Rivierenlandse gemeenten;
◦ aanvullend afspraken maken met de betreffende zorgaanbieders over 
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een bandbreedte in de in te kopen plekken en over onderlinge 
uitwisseling van plekken tussen zorgaanbieders;

• voor de overige zorgproducten kiezen voor:
◦ het verrekeningsmodel op basis van het woonplaatsbeginsel, 

zonder risicodeling;
4. voor de zorgproducten met een hoog risicoprofiel kiezen voor het volgende 

model van risicodeling:
◦ voor de jaren 2015/2016 kiezen voor het waarborgmodel op basis van 

een nader te bepalen verdeelsleutel (aantal inwoners al dan niet 
gewogen);

◦ voor de periode vanaf 2017 de keuze heroverwegen op basis van 
evaluatie. In de heroverweging een mogelijke overstap naar het 
vlaktaxmodel expliciet betrekken;

5. het college opdracht geven de randvoorwaarden nodig voor risiodeling verder 
uit te werken en vast te leggen in een samenwerkingsovereenkomst. De 
gemeenteraad hierover te informeren.

Toezegging

De heer Van de Wardt geeft aan dat het advies van de Wmo-raad ontbreekt en dit 
belangrijk te vinden. Dat geldt ook voor het volgende agendapunt.
Wethouder Krook geeft aan dat hij ervoor zal zorgen dat het advies van de Wmo-
raad voor dit en het volgende voorstel voorafgaand aan de raadsvergadering van 10 
juli ook bij de raad- en commissieleden wordt aangeleverd.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.3 Voorstel tot instemming met de Nota beleidsprestaties transities Jeugdzorg en 
AWBZ/Wmo (2014-05-13997)

Raadsbesluit:
a) instemmen met de Nota beleidsprestaties Jeugd en Wmo 2015 als opmaat tot 

het definitieve beleidsplan.
________________________
In de Nota genoemde thema's:

1. Focus op eigen kracht en kracht van het netwerk
2. Van zware zorg naar lichte zorg
3. Van individueel naar collectief / van maatwerk naar algemene voorziening
4. Samenwerken en verbinden
5. Cliëntenondersteuning, keuzevrijheid en cliëntentevredenheid
6. Toegankelijkheid van dienstverlening en openbare gebouwen moet zijn 

gewaarborgd
7. Zorgaanbieders moeten voldoen aan eisen rondom kwaliteit en innoveren
8. Realisatie van een betaalbaar, duurzaam en efficiënt ondersteuningssysteem

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.4 Voorstel tot instemming met de Regionale visie en thema's Wonen en Zorg
 (2014-05-17290)

Raadsbesluit:
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a) instemmen met de Regionale visie en thema's Wonen en Zorg en
b) een positieve zienswijze aan de Regio te sturen.

________________________________________
Vanuit de visie en de opgaven komen tien thema's die verder worden uitgewerkt en 
waarover Regionale afspraken gemaakt gaan worden:

1. Op welke manier kunnen wij op maat, integrale arrangementen ontwikkelen?
2. Welke fricties zijn er in vraag en aanbod en hoe verhouden die zich tot de 

plannen van woningcorporaties en zorgorganisaties? Welke afspraken kunnen 
wij maken over "zorg dichtbij als het kan" en concentratie van bepaalde 
vormen van zorg?

3. Welke vormen van zorg kunnen wij zo dichtbij mogelijk bij de burger 
aanbieden en welke willen wij concentreren vanwege hun bovenlokale 
functie?

4. Is het wenselijk en mogelijk om als regiogemeenten deze gemeente(n) 
financieel te compenseren (via een regionaal budget)?

5. Op welke wijze kunnen wij regionale monitoring van de transformatie van 
verzorgingshuizen vormgeven?

6. Op welke wijze kunnen wij regionaal intramurale plannen monitoren en 
bijsturen?

7. Welke afspraken kunnen wij maken over nieuwbouw en bestaande woningen 
om het aanbod van geschikte woningen te vergroten?

8. Hoe kunnen wij doorstroming bevorderen?
9. Welke afspraken kunnen wij regionaal maken over de betaalbaarheid van 

(voormalig) zorgvastgoed?
10. Welke -aanvullende- regionale afspraken kunnen wij maken over het 

ondersteunen van mantelzorgers en het stimuleren van mantelzorg? 
Bijvoorbeeld door het bevorderen van mantelzorgwoningen en inwoning en 
de inzet van thuistechnologie?

Toezegging

Toezegging

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt waarom de Doorzonscan in Neerijnen niet 
gelijktijdig is uitgevoerd met alle andere gemeenten.
Wethouder Krook zal deze vraag schriftelijk beantwoorden.

De heer Van de Wardt geeft aan dat hij in het raadsvoorstel heeft gelezen dat: "als er
in het te sluiten convenant afspraken komen die opnieuw aan de gemeenteraden 
voorgelegd moeten worden, omdat ze als kaderstellend gezien kunnen worden of 
omdat het gaat om politiek gevoelige onderwerpen. Als dat het geval is, ondertekenen
we het convenant pas, nadat u daarover een besluit hebt genomen". Hij wenst deze 
alinea om te draaien en gaat er van uit dat het college pas een convenant ondertekend 
eerst nadat het in de raad is besproken en er goedkeuring aan wordt gehecht.
Wethouder Krook geeft aan dat het eigenlijk ook zo gelezen moet worden en zegt toe
dat het convenant pas getekend gaat worden, eerst nadat de raad zich erover heeft 
uitgesproken.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.5 Voorstel tot instemming met de toekenning van bijdragen uit de baten Stichting 
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Varik's Belang voor het jaar 2014 (2014-05-17408)

Raadsbesluit:
a) akkoord te gaan met de toekenning van de bedragen: toe te kennen, af te 

wijzen c.q. opmerkingen te maken, conform bijlage 1:
◦ aan de verenigingen en instellingen in Varik en Heesselt € 75.100,00
◦ aan presentiegelden voor de commissieleden                   €      312,80
◦ Totaal                                                                                 € 75.412,80

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

8. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

Er is in deze vergadering geen mededeling gedaan.

9. Rondvraag

Mevrouw Van der Markt vraagt wanneer de pannakooi en de basketbalpaal 
geplaatst gaan worden in Opijnen.
Wethouder Krook zegt te wachten op de vergunning van het Waterschap die 
benodigd is voor de plaatsing.

Mevrouw Van Kuilenburg heeft  geruchten gehoord over het dorpshuis in Opijnen 
en vraagt de wethouder naar de stand van zaken.
De heer Van Wendel de Joode vult aan dat ook hij die geruchten heeft gehoord en 
hoort ook graag het verhaal van de wethouder. 
Wethouder Krook geeft aan dat ook het college deze geruchten heeft bereikt. Er is 
ambtelijk een informatienota in voorbereiding en die zal binnenkort ook uw raad- en 
commissieleden bereiken.

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt wanneer zij het toegezegde lijstje met 
onderwerpen, waarin is aangegeven in welke commissie welke onderwerpen 
behandeld worden als voorstel vanuit het college mag ontvangen.

Mevrouw Van Kuilenburg zegt dat aan de burgers in Waardenburg een evaluatie met
betrekking tot de geplaatste pannakooi is toegezegd na de winter, het is nu zomer en 
er zijn wel veel klachten. Wat gaat het college hiermee doen.
Mevrouw Vonk (manager DB) antwoordt dat de evaluatie ter plaatse al is gehouden 
met een delegatie van bewoners. De uitkomst daarvan is dat er door de bewoners zelf 
een contactpersoon is aangewezen en dat zij zelf borden gaan plaatsen.

Mevrouw Van Kuilenburg heeft een (ontwijkend) antwoordt ontvangen op haar 
vragen en opmerkingen met betrekking tot de speeltoestellen in Hellouw. Daarin 
wordt verwezen naar de AVRI, terwijl de werkzaamheden ten tijde van de keuringen 
nog niet uitbesteed waren aan de AVRI. Ze verzoekt het college daar nog eens naar te
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Toezegging
kijken en daarna een uitgebreidere beantwoording te krijgen.
Wethouder Krook zal hierop schriftelijk reageren.

De heer Van Wendel de Joode komt nog even terug op de winkelsluiting in Varik. 
Hij heeft gelezen dat het niemands schuld is, maar zou graag zien dat er toch nog een 
poging wordt ondernomen om de winkel weer geopend te krijgen.
Wethouder Krook geeft aan dat er nog steeds gesprekken gaande zijn en dat al is 
aangetoond dat de winkel ook zonder subsidie levensvatbaar kan zijn. De deur is nog 
niet dicht. Zodra er meer over te melden is zal hij de raad er over informeren.

10. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 21.40 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn
van 9 september 2014

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen C. Nijhoff
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